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	Kas jauns ir Latvijas online kazino jomā 2022. gadāMarch 9, 2022


Lai arī dažādie pandēmijas ierobežojumi ir veicinājuši jaunu spēlētāju iesaistīšanos tiešsaistes azartspēlēs, mēs secinām, ka kopējais kritums nozarē pērn ir bijis apmēram par ceturto daļu, salīdzinājumā ar 2020. gadu.  Protams, ka tas dara bažīgus gan...


	Maigāki likumi un brīvāks dreskods – ar ko atšķiras Latvijas kazinoSeptember 9, 2021


Teju ikvienā pasaules valstī cilvēki var baudīt azartspēļu burvību un prieku. Vienalga – tiešsaistē vai klātienē – vari nodoties spēļu pozitīvajam satraukumam. Lai gan aizraujošais pakalpojums ir pieejams gandrīz visur, ASV un Apvienotā Karaliste tiek...


	Klātienes kazino Latvijā atkal pulcē apmeklētājusAugust 24, 2021


Pandēmija ir ietekmējusi teju visas dzīves jomas, un gana ilgi nācies iztikt bez ierastajām izklaides un labsajūtas veicinošajām aktivitātēm. Arī kazino darbība koronavīrusa izplatības dēļ ir būtiski bijusi ierobežota. Pavasarī, pirmajā pandēmijas uzliesmojumā, slēgtas bija...


	Nepilsoņu bērniem, kuri dzimuši pēc 1991. gada 21. augusta, automātiski jāsaņem Latvijas pilsonībaJune 17, 2010


Pašlaik Latvijā dzīvo aptuveni 13 500 bērnu – nepilsoņu, kuri dzimuši pēc 1991. gada 21. augusta. Šiem bērniem abi vecāki ir nepilsoņi. Katru gadu šādās nepilsoņu ģimenēs piedzimst vidēji 2000 bērnu.Noteikts, ka šo bērnu vecākiem,...


	Valsts augstskolām jādod tiesības mācīt krievu valodāJune 16, 2010


Pašlaik valsts augstskolās apmācību procesā atļauts izmantot Eiropas Savienības oficiālās valodas. Krievu valoda nav ES oficiālā valoda, un tas nozīmē, ka mācībām valsts augstskolās to izmantot nevar.„Saskaņas centrs” ierosina atcelt šo ierobežojumu un atļaut valsts...


	Valstij ir jāatrisina daudzdzīvokļu namu dzīvokļu īpašnieku problēmas, kas nokļuvuši mājai piesaistīto zemes gabalu īpašnieku „gūstā”June 15, 2010


- Tūkstošiem dzīvokļu īpašnieku privatizētajās dzīvojamās mājās ir kļuvuši par ķīlniekiem situācijai, kas absolūti nav radusies viņu vainas dēļ, - stāsta politiskās apvienības „Saskaņas centrs” Saeimas frakcijas deputāts Sergejs Dolgopolovs. - Zemes gabaliem, uz kuriem...


	Ekonomikas komiteja: jāizdara tā, lai Latvijas iedzīvotājiem būtu izdevīgi maksāt nodokļusJune 15, 2010


Labvēlīgu augsni ēnu ekonomikas attīstībai rada iedzīvotāju attieksme. Vairāk par 50% iedzīvotāju attaisno nodokļu nemaksāšanu un algu saņemšanu aploksnēs.Patreiz valdība cīnās ar sekām, nevis ar ēnu ekonomikas rašanās cēloņiem.Ir nepieciešams veikt izmaiņas nodokļu apmēros un...


	Valsts augstskolās mācībām jāļauj izmantot krievu valoduJune 10, 2010


- Pašlaik Augstskolu likums ļauj mācībām izmantot Eiropas Savienības oficiālās valodas programmās, kurās tiek apmācīti ārvalstu studenti, kā arī programmās, kas realizē ES programmas starptautisko līgumu ietvaros paredzētās sadarbības ietvaros.- Augstskolu likums nosaka, ka mācīt...


	Jāpalielina sociālās garantijas tiem, kas cietuši, veicot darba pienākumusJune 8, 2010


- Pie „Saskaņas centra” bija vērsusies Dokeru arodbiedrība, savā vēstulē norādot, ka mūsu valstī daudzos uzņēmumos darbinieki gūst traumas tāpēc, ka nav pienācīgu darba drošības apstākļu. Dokeri lūdza izdarīt likumos grozījumus, lai palielinātu sociālās garantijas...
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			Jaunākie viedokļi
	Sociālais dialogs – tikai ar ‘savējiem’?March 23, 2011


Sociālais dialogs ir svarīgs demokrātiskas sabiedrības elements. Vēsturiski šāda dialoga pamatforma ir divpusējs darba devēju un arodbiedrību dialogs, ko valsts atbalsta, piemēram, radot atbilstošu normatīvo bāzi. Trīspusējs sociālais dialogs veidojas tad, ja pie viena galda...


	„Sakopta pilsēta – mūsu pienākums”January 14, 2011


Šie būs pēdējo gadu laikā lielākie būvdarbi pilsētas ielās (līdzās viadukta rekonstrukcijai un Stacijas ielas un jaunā tilta izbūvei), kas ļaus būtiski uzlabot satiksmi gan gājējiem, gan arī autobraucējiem, uzlabot pilsētas infrastruktūru un vizuālo tēlu,...


	„Ielu tīrīšanas un sniega izvešanas darbiem jānotiek nepārtraukti”December 30, 2010


Sniega segas biezums Rīgā sasniedzis 45 cm. Neraugoties uz intensīvo snigšanu, maģistrālo ielu stāvoklis Rīgā vērtējams kā apmierinošs. Īpaša uzmanība tika pievērsta sniega izvešanai, šobrīd tiek gatavotas jaunas izkraušanas vietas Krasta ielā un Grāpja pussalā,...


	Valdība mānās ar makroekonomiskajām prognozēm; budžets nākamgad būs “jāgriež” vēlreizNovember 22, 2010


Urbanovičs sarunā ar aģentūru LETA pauda viedokli, ka koalīcijas pārstāvji gan pirms, gan pēc vēlēšanām melojuši par daudzām lietām, piemēram, nodokļu nepaaugstināšanu. Pēc viņa domām, viena no lielākajām mānīšanām, kas ļoti krītot acīs, esot pārlieku...


	Domes prioritāte – sociālā jomaNovember 15, 2010


– Vispirms parunāsim par Rīgu. Sāksim ar skandalozāko pilsētas tiltu un dārgāko projektu, tautā sauktu par Zelta kuprainīti. Pirms pusotra gada radās iespaids, ka šis domes sastāvs ir tik ļoti nikns par nesamērīgi augstajām izmaksām,...


	Zviedrijas draugiemSeptember 6, 2010


1990. gadā Latvija cerēja, ka Rietumeiropas ieteikumi varētu palīdzēt tai izveidot veiksmīgu un konkurentspējīgu jaukto ekonomiku un uzsākt ceļu, kas paaugstinātu dzīves līmeni un līdzsvarotu starptautisko tirdzniecību un maksājumus. Atverot ekonomiku Zviedrijas un citām Rietumeiropas...


	Pašvaldības un Valsts policijai sadarbojoties, var risināt daudzas svarīgas problēmasOctober 16, 2009


Kā vienu no svarīgiem jautājumiem domes priekšsēdētājs minēja atļauto narkotisko vielu tirdzniecību. Viņš aicināja ministriju sadarboties un izstrādāt priekšlikumus aizliegto vielu saraksta papildināšanai. Rīgā šī problēma ir ļoti aktuāla un no bērnu vecāku un skolu...


	Nodokļu celšana sagraus Rīgas un Latvijas ekonomikuOctober 2, 2009


„Šobrīd nav pieļaujama nodokļu celšana. Šāds solis tikai sagraus Rīgas ekonomiku, kas ir visas valsts ekonomikas pamats. Palielinoties nodokļu slogam uzņēmējdarbība arvien vairāk pāries ēnas pusē un valsts kasē vairs neienāks arī tie nodokļi, kurus...


	Rīgai vajadzīga laba arhitektūra un pārdomāti pilsētbūvnieciskie risinājumiAugust 12, 2009


- Kaut arī iepriekšējo gadu būvniecības bums pašlaik ir pierimis, tomēr Rīgas attīstības jautājumi savu aktualitāti nezaudē. Gan pilsētas plānotājiem, gan arhitektiem un pašvaldībai kopīgi jāstrādā pie Rīgas tālākās attīstības plāniem. Un tieši pašlaik ir...


	„Tūrismam jābūt prioritāro nozaru sarakstā”August 5, 2009


„Neatkarīgi no valsts pieņemtajiem lēmumiem, Rīgas pašvaldība darīs visu, lai veicinātu šīs industrijas attīstību Rīgā un piesaistītu aizvien vairāk ārvalstu tūristus. Valdības rīcība, neiekļaujot tūrismu prioritāro nozaru sarakstā, ir ļoti tuvredzīga,” viņš turpina. „Attīstot tūrismu,...
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